
  
Verslag evaluatie faunabeheer 2022-2023 

Deeinemers 

Jachtcombinatie Enclave Elspeet 

G e (geanonimiseerd)

Gemeente Nunspeet 

roothus T bos- en natuurbeheerder N teammanager OR 
“ eammattger 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

D. 30-08-2023 

Opening en kennismaking 

Wethouder J. Groothuis heet de gasten van harte welkom. De evaluatie vindt plaats aan de hand 

van het jaarverslag faunabeheer 2022-2023 over het gevoerde faunabeheer conform hoofdstuk 

14.1 van het Werkplan Jachtcombinatie Enclave Elspeet (WJEE). Het jaarverslag is opgesteld door 

de jachtcombinatie Enclave Elspeet (JCEE). 

Uitvoeringsorganisatie faunabeheerders 

De et faunabe! 

de heet J [De heren| 

de volledige veldbezetting bijlage Î1 

(geanonimiseerd)

enoemd d:og niet i begonnen aan zijn de grofwildursus. Mevrouw I 
|vraagt wanneer hij verwacht te starten met deze cursus. De he: J Blgeeft aan dat 

dî afhankelijk is van het aantal plekken dat beschikbaar is, aangezien er veel animo i voor de 

CUrSUS, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

B 7 ) penoemd dat het praktsch zou zijn als de heelfN 7 Fen inriontheting zou 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

krijgen vanuit de gemeente 

   (geanonimiseerd) teeds Ie(=:l eerd door de heelNNN J e 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)J ]zijn vaste gastjagers. Zie voor 

  

  

Actepunt: 

1 neheer_j_!scenvoa de vraag m.b.t. de rjontheffing voor de heer B J 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

mee te nemen met het volgende actiepunt (bespreking actualisatie overeenkomst). 

  

Overzicht van doorgeschreven JCEE 

-J felt dat er niks s doorgeschreven als wat het was. Aanvullend wordt stilgestaan bij de 

e Van de overeenkomst, welke nog opgepakt moet worden. 

(geanonimiseerd)

Acti 

1 T] stuurt binnen één week de nieuwe conceptovereenkomst toe naar de heer B 

7 Vervolgens wordt er een afspraak ingepland om de wijzigingen t bespreken, Wan- 

e akkoord zijn, zullen deze aan het college ter besluitvorming worden voorgelegd 

Daarbij zal dan ook gekeken worden naar de vraag of een inrijverbod voor de heer B 

J Ï! de mogelijkheden b stemming grondgebruikers nog actueel zijn 

h wat de rol is van de heer aangezien h zijn grofwildcursus niet heeft 

behaald en dît een vereiste i e heeft gesteld in het werkplan 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

   

     

Namenlijst van de faunabeheerders die actief zijn in het werkgebied 

Zie bijlage “Afschot veld JCEE" van het jaarverslag voor de veldbezetting. 

    Resuitaat van afschot en nieuwe afschottoewijzing 

Bijlage | geeft en overzicht van het afschotresultaat (toewijzing en realisatie van ree, edelhert en 

zwijn J ]geeft aan dat de toewijzing van vorig jaar ruim is overschreden. Hij geeft aan dat 
de wolfInvoeg heeft op het wild, aangezien het wid schuwer wordt. Ook s te zien dat het wld zich 

in grotere groepen bevindt en zich niet regelmatig op dezelfde plek bevinden. 

(geanonimiseerd)

  



  

Actiepunt: 

MevrouwiE J Îgeeft aan dat er rasters geplaatst gaan worden in de Schotkamp in 

verband met bosrevitalisering en natuurbrandpreventie. Wanneer de specfieke locaties 

bekend zijn zal zi dt doorgeven aan JN J ] 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Faunavoorzieningen wildweide, observatieplaatsen et cetera. 

Geen opmerkingen. 

Overige faunabeheermaatregelen 

Groothuis benoemd dat hij van verschillende kanten heeft gehoord dat het afmelden wel eens ver- 

geten wordt door de faunabeheerders. Groothuis stelt voor dat de faunabeheerders van JCEE zich 

in het vervolg aanmelden en ook doorgeven tot hoe laat ze verwachten aanwezig te zijn in het veld. 

Wanneer dit verandert dn zullen ze dit moeten melden bij de boa. Dit punt moet wel eerst overlegd 

met de boa. 

üihenoemd aandachtspunten met betrekking tot handhaving, met name over de commu- 

nicatie met de boa. 

(geanonimiseerd)

Het punt met betrekking tot NNN afgehandeld geent (geanonimiseerd)

  (geanonimiseerd)

Actiepunten 

1 Gshee P T heent betrekking tot handhaving op met de boa. 

e e e e e e N 

(J] a:í aan dat het verstandiger is dat de faunabeheerders specifieker doorgeven aan de 

boa waar ze zich bevinden in het veld (bjvoorbeeld door middel van coördinaten) in plaats 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

e becdares door e geven 

3 ÛJ een antwoord n de voetnoot op de vragen die aan bod kwamen tijdens de eva- 
luatie faunabeheer 2021-2022 met betrekking tot het raster aan de Staverdenseweg. Deze 

wagen zijn tot heden nog niet beantwoord. Het gaat om de volgende vragen: ‘Wat zijn de 

beweegredenen om dit te doen? Waarom staat het raster er? Hoe lang staat di raster er? 

En wanneer gaat het raster weg?".' 

4. Veldbezoek inplannen met de JCEE en de gemeente Nunspeet in oktober 2023. 

(geanonimiseerd)

1 Vraag 1: Wat zijn de beweegredenen om dî te doen? De rasters worden geplaatst om in de 

bossen geleidelijk aan een divers bos te laten ontwikkelen. De gemeente doet dit door voornameijk 

loofbomen aan te planten, en het benutten van natuurljke groei van bomen binnen deze rasters. 

Binnen de rasters hebben edelherten en reeën geen toegang en daarom kunnen eiken en ljster- 

bessen de ruimte krijgen om op natuurljke wijze tot volwaardige bomen en struiken te groeien. De 

rasters in de bossen zijn geplaatst om het aandeel loofhout te vergroten. Het hoofddoel is om de 

biodiversiteit te vergroten, aangezien loofbomen meer insecten aantrekken vergeleken met naald- 

bomen. In tegenstelling tot de meeste naaldbomen die hun naalden gedurende de winter behou- 

den, verliezen loofbomen hun bladeren. Zo bereikt bij naaldbomen veel minder regenwater de bo- 

dem. Dit komt doordat het water ook in de winter via de kronen van naaldbomen verdampt. Bij 

loofbomen s dat niet het geval en zo hebben deze een positief effect op de grondwaterstanden en 

helpt di bij het voorkomen van droogte binnen de bossen. Ook is gebleken dat grote aaneengeslo- 

ten delen naaldhout, met uitzondering van Douglas en in mindere mate lariks, een gevaar vormen 

voor een onbeheersbare bosbrand. Loofhout vorm een lager risico, net als gemende opstanden of 

naaldhoutopstanden die worden gescheiden door stroken loofhout. Op de volgende link is het na- 

tuurbrandpreventieplan _ ook _ te _ lezen: _ https7//nunspeetraadsinformatie.nl/docu- 

ment/9769863/AP%205a%20Bilage%20Natuurbrandpreventieplan%202021-2030%20def 

Vraag 2: Waarom staat het raster er? Zie bovenstaande opmerking 

Vraag 3: Hoe lang staat d raster er? De rasters bliven ten minste 20 jaar staan. Hoe lang het 

raster bljft staan is afhankelik per situatie. 

Vraag 4: En wanneer gaat het raster weg?”. Het raster wordt pas verwiderd wanneer de opstand 

hoog genoeg is gegroeid zodat schade door wild beperkt is. ! 



  

6 B p c op em 7om e otht mogeik i g over 
eenkomst te maken dat de Kuihegge een bejaagbaar gebied wordt, terwil de JCEE niet 

jaagt op het grondgebied van de Kroondomeinen 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

Wat verder ter tafel komt 

Geen opmerkingen. 

  




